
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

Standpuntmeting  

statiegeld op plastic flessen en drankblikjes 

 

Onderzoek iVox uitgevoerd namens Fost Plus, FEVIA, Comeos, Unizo, 

Voka, FIEB en de Belgische Brouwers, tussen 21- 28 mei 2015  

bij een representatief staal van 1.000 Belgen van 18 jaar en ouder 

 

 

 

Gedetailleerde resultaten  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.2%

7.9%

87.8%

Afval sorteren
In welke mate hecht u waarde aan het goed 

sorteren en recycleren van afval?

Wel waarde Neutraal Geen waarde

3.5%

6.1%

13.9%

76.4%

Blauwe zak
Hoe evalueert u vandaag de huis-aan-huis 

inzameling van de blauwe PMD-zak ?

Positief Neutraal Negatief Geen mening



 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

45.0%

32.6%

22.4%

Blauwe zak of statiegeld systeem
Welk systeem verkiest u? 

Behoud van de huidige huis-aan-huis
inzameling van plastic flesjes en
drankblikjes via de blauwe zak (PMD)

Neutraal

De invoering van statiegeld waarbij
plastic flesjes en drankblikjes apart
gesorteerd worden en vervolgens naar
een inzamelpunt/verkooppunt worden
gebracht



 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

63.3% 50.7% 46.4% 32.1%

11.6%

9.8%
8.4%

2.7%

1.6%

Nadelen statiegeld systeem
Wat zijn voor u de voornaamste redenen om te zeggen dat u 

dit een minder goed systeem vindt (voor uw specifieke woon-
en gezinssituatie)? 

Ik vind het gemakkelijker om deze lege drankverpakkingen in m’n blauwe PMD-zak te stoppen.…

Ik heb thuis niet voldoende plaats om dit te sorteren

Ik wil/kan daar allemaal niet mee sleuren

Ik heb hiervoor geen tijd (apart sorteren, naar een verkooppunt brengen …)

Een andere reden

Ik heb al moeilijkheden genoeg met juist sorteren van m’n afval.

Ik begrijp nu net de sorteerregels, ik heb geen zin om weer te veranderen.

Ik heb dit niet over voor het milieu

Geen idee



 
 
 
 

 

 
 
  

 

 

 

 

75.3%
20.1%

4.6%

Kost statiegeldsysteem
In welke mate zou u akkoord gaan met een stijging van de 

verkoopprijs van drank in plastic flessen of blikjes – bovenop 
het statiegeld – om de kosten te dekken van een 

statiegeldsysteem (ruimte, machines, handling en logistiek)?

Niet akkoord

Akkoord

Geen mening

77.9%

82.1%

86.9%

90.2%

92.2%

92.9%

VUILNISBAKKEN MOETEN STRATEGISCHER GEPLAATST 
WORDEN DAN VANDAAG HET GEVAL IS.

MEER VUILNISBAKKEN OP STRAAT ZIJN NOODZAKELIJK.

MEER SENSIBILISERING OP HET VLAK VAN ZWERFVUIL IS 
NOODZAKELIJK.

ER MOETEN STRENGERE STRAFFEN KOMEN VOOR HET 
ACHTERLATEN VAN ZWERFVUIL.

ZWERFVUIL TREKT ZWERFVUIL AAN.

ER MOET EEN DUIDELIJK SYSTEEM KOMEN OM DE 
VEROORZAKERS VAN ZWERFVUIL TE BESTRAFFEN.

Strijd tegen zwervuil
Stellingen waar meer dan driekwart van de Belgen 

het mee eens is


